
KORLIV – Haderslev Stiftskreds 
Referat af ordinær generalforsamling 2025 
Fredag d. 24.januar 2025 kl. 11.15-12.15 (nytårsbrunch fra 10.00) i Gram Kirkes Sognehus.  

18 deltagere.  

DAGSORDEN 

1. Valg af dirigent:  
Lasse Sørensen blev valgt. 

2. Formandens beretning v. Lasse Meyer Sørensen  
(se vedhæftede beretning) 

3. Godkendelse af formandens beretning; 
 Godkendt  

4. Foreningens reviderede regnskab v. Kasserer Melanie V. Skriver 
Melanie var ikke selv til stede, på grund af sygdom. Lasse fremlagde regnskabet for de 
deltagende. Høje stævneudgifter i år på grund af dyre instruktører og et stævne der måtte 
aflyses på grund af for få tilmeldinger, men hvor instruktøren stadig skulle have honorar. 
Fremover skal vi nok forberede os på højere stævneudgifter da instruktører, så vel som 
forplejning er stefget. 

Mødeudgifter er holdt til 0 kr i år. (Flot besparelse ). 

5. Godkendelse af regnskab:  
Godkendt. 

6. Indkomne forslag fra Hovedbestyrelse, kredsbestyrelse og medlemmer 
Ingen indkomne forslag. 

7. Valg af kredsbestyrelse. 

Følgende er på valg: 
- Rut Elena Boischau (ønskede IKKE genvalg) 
- Charlotte Ljungstrøm  (Genvalgt) 
- Ledig plads i bestyrelsen blev overtaget af Martin Sommerlund (Kliplev/Ensted Kirker) og 
bestyrelsen fik generalforsamlingens accept til selv at fylde den tomme stol ud, vi stadig har. 

 

8. Behandling af forslag fra kredsen til repræsentantskabet/hovedbestyrelsen 

Ingen forslag. 



 

9. Valg af delegerede til repræsentantskabsmødet 2025 (7.marts) 

Karin Mølbak (Tyrstrup Kirke) 
Helle Gamborg (Højen Kirke) 
Martin Sommerlund (Bestyrelsesrepræsentant – Kliplev/Ensted) 
 
Flere ønskede at deltage, men synes det er dyrt at deltage når man selv skal betale – 
derfor foreslås det at Korliv giver tilskud til delegerede, for at gøre deltagelse mere 
attraktivt. 

 

10. Opstillinger af kandidater til hovedbestyrelsen, jfr. §7 
Lone Lundsgaard er vores fortsatte kandidat. 
(Haderslev stift er forpligtet til at opstille min. 1 kandidat) 

11. Valg af revisor 

Allan Thomsen er genvalgt. 

 

12. Evt. 

Vi talte om organistsituationen, hvor mange nyuddannede knækker hilsen på opgaverne, da 
uddannelserne langt fra svarer til den virkelighed man møder på den anden side. Måske kunne 
Korliv hjælpe med at oplyse om kor-virkeligheden til kirkemusikskoler og konservatorier. 

 

 

På bestyrelsens vegne 

Lasse Meyer Sørensen 
Formand – Haderslev Stifskreds. 


